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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. 
március 26. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselı-testületi 
ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Dávid József     képviselı 
Juhász Csaba    képviselı 
Horváth Lajosné    képviselı 
Kiss Ferenc    képviselı 
Kurunczi Mihály   képviselı 
Miklós Imre    képviselı 
 
Igazoltan távol van:  
Katona István    alpolgármester 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyzı 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezetı 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezetı 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselıket és a 
napirendek elıadóit. Megállapítom, hogy a képviselı-testület határozatképes, 8 fıbıl 7 fı van 
jelen 87,5 %-os részvétel. A mai képviselı-testületi ülést megnyitom. Jegyzıkönyv 
hitelesítınek felkérem Miklós Imre valamint Kurunczi Mihály képviselıket. Javaslatot teszek 
a meghívóban szereplı napirendi pontokra. Van-e más javaslat a testület részérıl? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú ( 7 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
28/2009.(III.26.)Öh. 
Tárgy: A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2009. március 26. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
 
Napirend: 
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1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ Beszámoló az Önkormányzat 2008. évi költségvetésének végrehajtásáról 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
3./ 2008. évi éves összefoglaló ellenırzési jelentés 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
4./ Elıterjesztések 
 
5./ Kérdések, Interpelláció 
 
6./ Egyebek 
 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Tájékoztatom a testültet, hogy március 10-én 
Hódmezıvásárhelyen Gyenesei István Önkormányzati Miniszter tájékoztatót tartott az 
önkormányzati rendszer megszorításairól. Településenként leszabályozzák a képviselık 
számát, jelentısen csökkentve azt. Ettıl a változástól a legjelentısebb csökkenés a megyéken 
és a megyei jogú városokban következik be. Ahhoz, hogy ez megtörténjen 
törvénymódosításra lesz szükség. A tervek szerint a polgármesterek megerısítése is 
megtörténik egyidejőleg. A közigazgatás korszerősítése során a tervek szerint az 1500 fı alatti 
településeken kötelezı lesz körjegyzıséget létrehozni. Az elhangzottak szerint az 
önkormányzati feladatkörök áttekintésre és átcsoportosításra kerülnek. A miniszteri 
tájékoztató után Hódmezıvásárhely polgármestere úgy fogalmazott, hogy egyedül az 
önkormányzatok mőködnek ebben az országban és ahhoz kívánnak most hozzányúlni.  
Március 12-én ülésezett a Többcélú Társulás és elfogadta a 2009. évi költségvetést. Kiírták a 
buszpályázatot az iskolabuszra, de a Volán kinyilatkoztatta, hogy nem száll be a pályázatba, 
ezért a Társulás úgy döntött, hogy nem nyújtja be ezt a pályázatot. Döntött a Társulás még a 
közfoglalkoztatást szervezık pályázatának benyújtásáról is.  
Március 19-én TOÖSZ tanácskozás fıként az Út a munkához programról szólt.  
Március 23-án a kistérségi buszforduló pályázat egyeztetése történt meg. A közbeszerzést 
kiírták, ahol egy pályázó jelentkezett és a magas ajánlata miatt ezt nem lehetett elfogadni,ezért 
új közbeszerzés kerül kiírásra. Ennek során már ketté bontva lesz kiírva a közbeszerzés az 
alépítményre és a felépítményre.  
Március 25-én MVH ellenırzés volt a LEADER pályázat helyszíni ellenırzése végett. 
Minden helyszínt elızetesen leellenıriztek, hogy nem megkezdett beruházásra nyújtottunk-e 
be pályázatot. 
Az iskola felújítása a befejezéséhez közeledik, hétfın mőszaki átadás lesz, majd március 31-
én a végszámla kiállításra kerül. 
Az óvodánk eszközöket nyert egy pályázaton amelyet Csanádpalota nyújtott be, ezeknek egy 
része meg is érkezett az intézménybe. Még ezután hoznak majd egy udvari mászó várat is. Az 
óvoda fejlesztésére benyújtandó pályázat napokon belül elkészül és beadásra kerül. 
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A napirendhez kapcsolódóan nem hangzott el hozzászólás. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú ( 7 igen ) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
29/2009.(III.26.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
 
 
II. napirendi pont 
Beszámoló az Önkormányzat 2008. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Horváth Lajos polgármester: Kiküldtük az anyagot, amely részletes beszámoló az éves 
mőködésrıl. A mőködésképtelen önkormányzatok támogatására nem tudtunk pályázni és 
évközben mőködési hitelt sem vettünk fel, tudtunk gazdálkodni a kereteink között. Ez évben 
figyeljük a költségvetés alakulását és ha lehet pályázunk a támogatásra. Kérem a képviselı-
testületet, hogy elıször a költségvetés módosításáról alkosson rendeletet, majd pedig annak 
végrehajtásáról. Kérdezem a képviselı-testület tagjait, hogy van-e a napirendhez kérdésük, 
észrevételük? 
 
A napirendhez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (7 igen) 
szavazattal elfogadta a 3/2009.(III.26.)ÖR. rendeletet, az önkormányzat 2008. évi 
költségvetésérıl szóló 1/2008.(I.31)ÖR. rendelet módosításáról. ( Az elfogadott rendelet a 
jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem, hogy a módosítást követıen döntsünk a költségvetési 
beszámoló elfogadásáról is. 
 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú ( 7 igen) 
szavazattal elfogadta az önkormányzat 2008. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
4/2009.(III.26.)ÖR. rendelet. (Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
III. napirendi pont 
2008. évi éves összefoglaló ellenırzési jelentés 
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Horváth Lajos polgármester: A belsı ellenırzési tevékenység egy nagyon fontos terület, 
amelyet kistérségi társulásban látunk el. Évente készül ellenırzési program és e szerint 
történik a belsı ellenırzés. A tervet már elfogadtuk a most kiadott táblázatok és információk a 
2008. évben elvégzett belsı ellenırzésrıl szólnak. Kérem, hogy ez alapján a jelentést 
fogadjuk el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú ( 7 igen ) 
szavazattal elfogadta a 2008. évi éves összefoglaló ellenırzési jelentést. 
 
 
30/2009.(III.26.)Öh. 
Tárgy: 2008. évi éves összefoglaló ellenırzési jelentés 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV.tv. 92. § (10) bek. alapján elıterjesztett, a 2008. évi belsı ellenırzési terv 
végrehajtásáról szóló jelentést jóváhagyja. 
 
Felelıs  Horváth Lajos polgármester 
Határidı: folyamatos 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    helyben 
3./ Belsı ellenırzési csoport     Makó 
4./ Irattár 
 
 
IV. napirendi pont 
Elıterjesztések 
 
1. számú elıterjesztés 
Az egyes szociális jellegő ellátásokról szóló 5/2000.(V.27.)ÖR. rendelet módosítása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Az intézményi térítési díjak változása miatt minden évben 
módosítunk ezen a rendeleten. A gyakorlat során most problémaként merült fel, hogy a 
rendelet 14.§ (2) bekezdésébıl az „egyedülálló” szó kimaradt. Ezt most utólag pótoljuk. A 
másik rendelet módosítás arról szól, hogy az intézmény vezetıre kerül átruházásra a házi-
gondozás engedélyezése. A házi-gondozásra benyújtott igényt szakértıi bizottság 
véleményezi és azután az intézményvezetı intézkedik tovább. A térítési díjakat az elıírt 
számítási szabályok szerint kell kikalkulálni. Ez alapján a szabályozás alapján lehetetlen 
számok jönnek ki, ezért most a rendeletben szabályozásra kerül, hogy milyen szabályt kell 
alkalmazni ha negatív szám jön ki a kalkuláció során. 
 
A elıterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
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Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (7 igen) 
szavazattal elfogadta az egyes szociális jellegő ellátásokról szóló 5/2000.(V.27.)ÖR. 
rendeletet az 5/2009. (III.26.)ÖR. módosító rendelettel. (Az elfogadott rendelet egységes 
szerkezetben, a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
2. számú elıterjesztés 
A települési környezet védelmérıl szóló 8/1991.(VII.11.)ÖR. rendelet módosításáról 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: A rendelet nagyon régen született és az azóta megváltozott 
lakossági szokások, állattartási körülmények miatt javaslom a testületnek, hogy módosítsa a 
rendelet azon pontját, amely az utcán való legeltetésrıl szól. Ma már a legtöbb embert zavarja 
az, ha a közterületen állatot tartanak és közlekedésbiztonsági okokból is veszélyt jelentenek. 
Javaslom ezért a testületnek a rendeletben tiltsa meg a település teljes belterületén az állatok 
utcán való tartásának lehetıségét. Ezen kívül pontosan szabályozni kell a szabálysértési 
tényállást, amely alapján szükség esetén a szabálysértési eljárás lefolytatható. 
 
Kiss Ferenc képviselı: Véleményem szerint falun élünk és nem kellene korlátozni az 
embereket ebben a dologban. Az utcán nagyon sok kutya kóborol és azok esetében sem 
léptünk semmit. 
 
Horváth Lajosné képviselı: Ma már forgalmasak az utcák, értékes autók közlekednek és az 
utcán tartott állatok, baromfik baleset veszélyes helyzetet tudnak teremteni, kárt okozhatnak 
az autókban. Azon kívül piszkos tılük az utca a járda. Igény van arra, hogy a közterület szép 
és tiszta legyen ezért ez mindnyájunkra legyen kötelezı. 
 
Horváth Lajos polgármester: Valóban sok kutya van az utcán, mert saját gyepmesteri telepünk 
nincs és nem is tudunk fenntartani. Ha erre megállapodunk Makóval, erre kell fizetnünk a 
kiszállás és az eb tartás költségét is. Az a véleményem, hogy a legeltetés balesetveszélyes és a 
fertızés veszélyét is magában hordja. A szankciók alkalmazásában fokozatok vannak, 
természetesen nem azonnal a legsúlyosabb büntetéssel kezdıdik. Azonban kirívó esetekben 
kellı szabályozás nélkül nem tud eljárni.  
 
Kiss Ferenc képviselı: Felesleges ilyen döntést hozni, amikor az önkormányzat helytelenül 
költekezik. A játszótérre 3 milliót költöttünk, és nem jó, a fiatalok nem tudják használni. Mi 
került egy füvesítésben 3 millió forintba? Az új játszótér megint nem jó. 
 
Horváth Lajos polgármester: Ez a megjegyzés a foci pályára vonatkozik. Az valóban 3 millió 
forintba került és nem lett tökéletes a pálya. Az egyesület vállalta, hogy a feltöltést elvégzi az 
önkormányzat pedig befüvesíti a pályát. 
 
Kiss Ferenc képviselı: 2007. decemberében az hangzott el a polgármestertıl, hogy a busz 
forduló a templom elıtt lesz. Utána pedig kiderült, hogy a templomot kerüli körbe. Nem jól 
volt tájékoztatva a testület és a lakosság, ez senkinek sem tetszik. 
 
 
Horváth Lajos polgármester: A buszfordulós pályázatba 2 millió forintot fektettünk be, ezért a 
pénzért kb. 100 méter utat lehetne csinálni. Azt a támogatást amit erre kapunk másra nem 
lehet fordítani csak a buszforduló kiépítésére. A fák kivágását is szóvá tették, és itt mondom 
el, hogy a korhadt öreg fákat vettük ki. Csak azokat amelyek miatt már baj lehet.  
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Kiss Ferenc képviselı: 3 755 ezer forint volt költve a futball pályára és ezért csak kókány 
munkát végeztek. A fiatalok nem tudják használni, inkább kimennek a falu szélére focizni.  
 
Horváth Lajos polgármester: Az öltözıt rendbe hozták, utána pedig csúnyán megrongálták 
valakik. Amikor ezt ellenırizték, majdnem engem vontak felelısségre azért, hogy nem 
vigyáztam az önkormányzat vagyonára. Nincs foci csapat, mert amikor volt, volt értelme a 
sport telep fenntartásának. Az az épület már olyan rossz, hogy lebontásra szorul. Az 
önkormányzati beruházások mindig valamilyen célt szolgálnak. A faluközpont pályázatban 
kerítés építés is van, így majd megakadályozzuk azt, hogy lerongálják a pályát. Azt nem 
fogadom el, hogy általánosságban minden beruházásunkat rossznak nyilvánítsák. Kérem a 
képviselı-testületet, hogy szavazzunk a helyi rendelet módosításáról az elıterjesztés szerint. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület 6 igen és 1 nem 
szavazattal elfogadta a 6/2009.(III.26.)ÖR. rendeletet a települési környezet védelmérıl 
szóló 8/1991.(VII. 11.)ÖR. rendelet módosításáról. ( Az elfogadott rendelet egységes 
szerkezetben a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
3.számú elıterjesztés 
Óvodai szavalóverseny támogatása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Az elızı testületi ülésen szó volt errıl, de nem döntöttünk. 
Kérem az intézmény vezetıt tájékoztasson bennünket, mire és mennyi összegre van szükség. 
 
Stranszky Jánosné intézmény vezetı: Térségi szavalóversenyt rendezünk a helyi óvodában. 3 
éve indult ez a verseny. Most 16 óvodából jönnek hozzánk. Ez 40-45 gyermeket jelent. A 
rendezvény lebonyolításához kértem a támogatást. Ami azt jelenti, hogy az elsı három 
helyezetett könyvjutalomban részesítjük. A résztvevıknek egy kicsi ajándékot adunk és 
vendégül látjuk ıket. 10 ezer forint támogatás nekünk nagyon nagy segítség lenne. 
 
Horváth Lajos polgármester: Javaslom a képviselı-testületnek támogassa az önkormányzat 10 
ezer forinttal az óvodai szavalóverseny megrendezését. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (7 igen ) 
szavazattal döntött az Óvodai szavalóverseny támogatásáról. 
 
31/2009.(III.26.)Öh. 
Tárgy: Óvodai szavalóverseny támogatása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Dér István 
Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsıde Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási 
Intézmény Királyhegyesi tagintézmény óvodájának szavalóverseny megrendezéséhez 
igényelt, írásban benyújtott kérelmét és az alábbiak szerint döntött: 
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2./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a kérelemben megfogalmazott 
céllal egyetért és a szavalóverseny megrendezéséhez 10.000.-Ft, azaz tízezer forint támogatást 
nyújt a Királyhegyesi tagintézmény részére. 
 
3./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2. pontban foglalt támogatást a 
2009. évi költségvetésében biztosítja. 
 
4./ A képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert a támogatás kifizetésével 
kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
5./ A képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást nem kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı       Helyben 
3./ Királyhegyesi tagitézményő Óvoda   Helyben 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó    Helyben 
5./ Irattár 
 
 
4.számú elıterjesztés 
Norvég Civil Támogatási Alap Királyhegyesi Ökopark létrehozásának támogatására 
kiírt pályázat benyújtása 
 
Horváth Lajos polgármester: A Nyugdíjas Egyesület megkeresett azzal, hogy pályázatot 
kívánnak benyújtani a Norvég Alapra. Közterületen történı fák telepítésére pályáznak. A 
LEADER pályázatunkban van parkoló, járda, de növényeket nem lehetett beépíteni a 
pályázatba. A pályázatnak 20 % az önereje, 80 % a támogatás a maximális összege pedig 2 
ezer Euró. Ez a pályázat jól kiegészíteni a faluközpont pályázatunkat. Az önrészbe be lehet 
számítani a társadalmi munkát és valamennyi pénzt kell felmutatni. Maximum 120 ezer forint 
pénzbeni önerıt kell a nyertes pályázónak felmutatni. A Norvég pályázatok bonyolultak, de 
az önkormányzat segít az egyesületnek a megvalósításban és a beadástól az elszámolásig 
segítjük a lebonyolítást. Javaslom a testületnek, hogy hozzunk arról határozatot, hogy a 
képviselı-testület támogatja a pályázatot, és amennyiben nyer az önkormányzat biztosítja az 
önrészt az egyesületnek. 
 
Az elıterjesztéshez hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (7 igen ) 
szavazattal döntött a Norvég Civil Támogatási Alap Királyhegyesi Ökopark létrehozásának 
támogatására kiírt pályázat benyújtásáról. 
 
 
32/2009. (IV. 30.) Öh 
Tárgy: Norvég Civil Támogatási Alap Királyhegyesi Ökopark létrehozásának 
támogatására kiírt pályázat benyújtása 
 

H A T Á R O Z A T 
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1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a Királyhegyesi Nyugdíjas 
Egyesületet támogatja abban, hogy a Norvég Civil Támogatási Alapra kiírt Királyhegyesi 
Ökopark létrehozása címmel pályázatot nyújtson be. 
 
2./ A pályázat teljes bekerülési költsége 2. 150.- Euró, azaz Kettıezer-százötven Euró. Az 
igényelt támogatás 1. 750.- Euró azaz Ezer-hétszázötven Euró. A pályázathoz szükséges 
önrész 400.- Euró azaz Négyszáz Euró. 
 
3./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a pályázathoz szükséges önrészt, 
az önkormányzat 2009. évi – a pályázat áthúzódása esetén a 2010. évi költségvetésében 
biztosítja. 
 
4./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete felhatalmazza Horváth Lajos 
polgármestert a pályázat benyújtására, valamint a pályázattal kapcsolatos intézkedések és 
nyilatkozatok megtételére.  
 
Határidı: azonnal. 
     Illetve folyamatos  
Felelıs:   Horváth Lajos polgármester 
                Benákné Bárdi Ilona körjegyzı 
 
A képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı     Helyben 
3./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó    Helyben 
4./ Irattár 
 
5. számú elıterjesztés 
Falumegújítás és fejlesztésre pályázat benyújtása tárgyában hozott 
117/2008.(XII.18.)Öh. számú határozat kiegészítése 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Hiánypótlási felhívást kaptunk a faluközpontos pályázathoz 
kapcsolódóan. A korábban meghozott testületi határozatunkat ki kell egészíteni oly módon, 
hogy a pályázati adatlapnak megfelelıen helyrajzi számra bontva, meg kell határozni a 
pályázati célt. Javaslom a testületnek, hogy ezt a kiegészítést most tegyük meg, hogy 
határidın belül a hiánypótlást teljesíteni tudjuk. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (  igen ) 
szavazattal elfogadta  
 
 
33/2009.(III.26.)Öh. 
Tárgy: Falumegújítás és fejlesztésre pályázat benyújtása tárgyában hozott 
117/2008.(XII.18.)Öh. számú határozat kiegészítése 
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H A T Á R O Z A T 

 
 

1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete 117/2008.(XII.18.)Öh. számú 
határozatával döntött arról, hogy a Földmővelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium által az 
Új Magyarország Vidékfejlesztési Program hármas tengelyében kiírt pályázatok közül 
pályázatot kíván benyújtani falumegújítás és fejlesztés tárgyában. 
 
2./ A Képviselı-testület a 117/2008.(XII.18.)Öh. számú határozatának elsı bekezdését az 
alábbiakkal egészíti ki: 
A fejlesztés az alábbi célokra irányul: 
Parkosítás Királyhegyesen 
 - Parkosítás Ipartelep (Királyhegyes 208/1 hrsz.) 
 - Parkosítás Fı tér (Királyhegyes 131 hrsz, Királyhegyes 132 hrsz.) 
 
3./ A képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
intézkedések és nyilatkozatok megtételére. 
 
A képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Határozat: folyamatos 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
   Benákné Bárdi Ilona körjegyzı 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı     Helyben 
3./ Goodwill Consulting Kft.      Budapest 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó    Helyben 
5./ Irattár 
 
 
V. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselı-testület 
részérıl? 
 
A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
VI. napirendi pont 
Egyebek 
 
Horváth Lajosné képviselı: Megkeresett engem Gera Zoltán és Gera Zoltánné, akik zöldséget 
árulnak itt a piacon. A helyi rendeletünk alapján 1000 Ft/nap közterület használati díjat kell 
fizetniük. Sokallják ezt az összeget, mert kb. napi 2 órát árulnak. Megoldás lenne rövidebb 
idıre, heti 4-5 alkalomra bérelhetné ki ezért az összegért a piacot. 
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Horváth Lajos polgármester: Ha valaki vállalkozik eldöntheti, hogy vállalja-e az adott 
költségeket. Ha ık nem árulnak akkor sincs gond, mert a helyi boltokban a lakosság 
megvásárolhatja a termékeket. Kivételt nem lehet tenni egyes személyekkel, a rendelet 
mindenkire egyformán tartozik. Kérem, hogy aki nem ért egyet a mostani szabályozással 
terjesszen elı betartható és elfogadható rendelet tervezetet. Az biztos, hogy egy személyre 
nem lehet rendeletet alkotni.  
 
Miklós Imre képviselı: Az én véleményem szerint is sok a mostani napi díj.  
 
Horváth Lajos polgármester: Meg kell hallgatni a másik oldalt is, azokat a boltosokat is akik 
fizetik az önkormányzat felé az iparőzési adót is, és joggal vethetik föl, hogy jogosulatlan 
elınyt kap a piacon áruló kereskedı. 
 
A napirend keretében hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselı-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. Köszönöm a képviselı-testület munkáját, a képviselı-testületi ülést bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzı 
 
 
 
 
Miklós Imre        Kurunczi Mihály 
képviselı            képviselı 
jkv. hitelesítı        jkv. hitelesítı 
 


